

# 加拿大多倫多四天精華遊

## 4 Days Canada Toronto Highlight Tour

團號 Code	Hotel	單人房 Single Room	雙人房 Twin Room	三人房 Triple Room	小童 Child	小費 Gratuity
CAT04	Holiday Inn Express or similar	\$609	\$459	\$429	\$269	\$8.00/day
	Sheraton or similar	\$799	\$569	\$519	\$269	

上列費用均以美元每位計算，按兩人一房計。小童 3 至 9 歲。三位成人同行，以兩張床一房為計，不提供加床服務。  
The above tour fares are based on US Dollar. Children from 3 to 19 years old. A triple occupancy room will have 2 beds only. No extra bed to provide.

### Day 1 原居地 → 多倫多 Home City → Toronto

由原居地出發，在指定時間內抵達多倫多機場後由本公司職員在機場迎接後，直接送往酒店。  
Upon arrival at Toronto Airport in specific time, our guide will meet you then transfer to hotel..

### Day 2 多倫多 Toronto

是日自由活動，你可自行探索多倫多的景點如到 CN Tower 俯瞰整個城市及安大略湖的美景，瑞普利水族館-有着北美最長的水下觀景隧道，聖羅倫斯市場購買水果及享用當地美食或到市中心購物。  
Free day today, you can explore Toronto on your own. Visit CN Tower to overlook the beautiful city and Lake Ontario, Ripley's Aquarium of Canada with North America longest underwater viewing tunnel or have a gourmet lunch in St. Lawrence Market.



### Day 3 尼亞加拉大瀑布一日遊 Niagara Fall

前往舉世聞名的尼亞加拉大瀑布，這世上無雙的壯麗景色。尼亞加拉大瀑布鋪天蓋地的磅礴氣勢，如雷的水聲震耳欲聾；瀑布飛流直下，一瀉 57 米直落尼亞加拉谷底，洶湧澎湃猶如萬馬奔騰。你可從不同角度觀賞尼亞加拉大瀑布波瀾壯闊的景色，更會乘搭“號角觀光遊輪” Hornblower Cruise\*\*\* 與瀑布親密接觸，仰望從天而降的大瀑布，宛如銀河之水天上來。自助午餐於瀑布旁邊的喜來登酒店。隨後前往尼亞加拉河谷盛產葡萄的莊園品嘗當地著名酒莊釀製的冰酒。

\*\*\*你可選擇參加“號角觀光郵輪”（冬季除外）或“Skylon Tower” 鳥瞰整個大瀑布或“瀑布後的旅程”看看瀑布背後的另一番景致。

Explore the border between Ontario and New York State and discover one of Canada's most remarkable natural spectacles of Niagara Falls - One of the Seven Natural Wonders of the World, the famous falls that connect America and Canada near Buffalo, New York, and Toronto extend 3,950 feet in width. Hop aboard the Hornblower cruise \*\* with fast-track tickets and enjoy a full Canadian buffet lunch at the spectacular Sheraton on the Falls Hotel. Discover top attractions along Niagara Parkway including the Floral Clock, Queenston Heights and Niagara-on-the-Lake, and sample fine wines at Lakeview Wine Company.

\*\*\* You can choose to join the "Hornblower Boat" (except in winter) or "Skylon Tower" to have a bird's eye view of the entire waterfall or "Journey behind the waterfall" to see another view behind the waterfall



### Day 4 多倫多 → 原居地 Toronto → Home City

是日送往機場乘坐航機返回原居地  
Transfer to airport for flight back to your home town.